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Referat Styremøte i Norsk Plastikkirurgisk Forening 
Tid: 24. oktober 2018, kl. 9-12 

Sted: Lovisenberg Høgskole 

 
                             
                Tilstede fra styret: Stian Almeland, Kjersti Ausen, Tormod Westvik, Lars Frich, Lavra Balto,  
                            Astrid Berntzen tilstede under første del som representant fra LIPS 
 
   
Sak 39/18           Godkjenning av innkalling og saksliste 
                            Innkalling og saksliste godkjent. Hilde Bugge er referent. 
   
Sak 40/18           Gjennomgang av program høstmøte inkl høstmøtemiddagen 
                            Programmet ble gjennomgått. 
  
 
Sak 41/18           Gjennomgang av generalforsamling, økonomi,  innstillinger 
               Gjennomgang punkter i sakslisten. Den store saken er endring av NPKFs regler for  
                           utøvelse av kosmetisk plastikkirurgi. 
 
Sak 42/18           Memorandum of Understanding ASPS 
                           Tormod Westvik har kommunisert med ASPS og fått til et Memorandum of  
                           Understanding som både ASPS og NPKF må godkjenne før signering. Medlemmene 
                           vil bli informert.  
  
                      
Sak 43/18           Vårmøter fremover 
                            LIPS har møte på Norefjell. Det er ikke planlagt vårmøter utover dette fremover.  
                            NPKF fortsetter med utvidede høstmøter som en erstatning for vårmøter. 
                     
 
Sak 44/18           Behandlingstilbud ved kronisk lymfødem 
                            NPKFs leder var i møte med Folkehelseinstituttet angående dette 23/ 10. Det skal  
                            sendes høringssvar til Helsedirektoratet om at man bør ha et utvalg. 
 
Sak 45/18           Høringssvar 
                Oversikt over høringer og høringssvar skal publiseres på våre hjemmesider. 
                            Lavra Balto er høringsansvarlig. 
 
Sak 46/18           Kosmetisk kirurgi klaget inn til etisk råd på prinsipielt grunnlag-  strategi? 
                 2 almennpraktikere har sendt forespørsel til etisk råd om vi som leger kan drive med 
                            kosmetisk kirurgi. NPKF er ikke formelt informert om denne klagen og avventer  
                            eventuell beskjed fra etisk råd. 
 
Sak 47/18           Oppfølging av saker fra forrige styremøte 
                            Det er sendt bekymringsmelding til Helse-Midt Norge vedrørende plastikkirurgisk 
                            beredskap. 
   
Sak 48/18           Eventuelt 
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                           Hjemmesiden må oppgraderes  
 
Sak 49/18           Neste møte 
                           Dato er ikke bestemt. 
 
  
   
 


